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Styrelsen för Stockholm Business Region beslutar följande. 

 

Godkänna HSO Stockholm stads nominering av ledamot till rådet för 

funktionshinderfrågor.  

§ 13. Protokoll från rådet för funktionshinderfrågor för Stockholm Business Regions 

SBR 1.3.1-8:30/2016 

 

Styrelsen för Stockholm Business Region beslutar följande. 

 

Godkänna protokollet från funktionshinderrådets möte den 15 september 2016.  

§ 14. Stockholms Accelerationsstipendium 2016 

SBR 3.11.5-254:20/2016 

 

Styrelsen för Stockholm Business Region beslutar följande. 

 

Godkänna anmälan av presidiets beslut beträffande utdelning av Stockholms 

Accelerationsstipendium 2016. 

§ 15. Muntlig rapport från Visit Stockholm 

Thomas Andersson informerade i korthet om: 

 Samarbetet med Visit Sweden kommer att fortsätta och man har nått en samsyn 

kring ett gemensamt ramverk för marknadsföringen av Sverige och Stockholm 

under namnet Capital and Country. 

 Den 13 december är det rundabordssamtal med ett 20 tal aktörer från näringen där 

man ska föra dialog kring Stockholm som miljonstad samt hur Sverige och 

Stockholm tillsammans arbetar med marknadsföring.  

 Handbolls EM för damer pågår, och intresset för matcherna är stort. Vi är värd för 

fler handbollsmästerskap kommande år. 2020 EM för herrar och 2023 VM för 

herrar. 

 I oktober ökade de internationella övernattningarna med 5 procent i jämförelse 

med samma period föregående år. Tillväxttakten är fortsatt stark och året beräknas 

sluta på 13,4 miljoner kommersiella övernattningar. 

§ 16. Muntlig rapport från Invest Stockholm 

Anna Gissler informerade i korthet om: 

 På SBA konferensen som hölls i november deltog 150 personer från 47 av 55 

kommuner. Några punkter på agendan var verksamhetsplanen 2017, egna referat 
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från olika branscher/verksamhetsområden samt föreläsare. Konferensen fick 

omdömet som ”den bästa konferensen hittills” på uppföljningsenkäten.     

 Under de senaste 4 åren har kartbilden över co-working spaces och inkubatorer i 

innerstaden gått från knappt någon till ett tiotal. Förra veckan presenterades det 

senaste initiativet, Stockholm fintech hub. En karta över de förändringar som skett 

under åren 2012-2016 kommer att e-postas ut till styrelsen.  

 Till årets Stockholm International Business Meeting kom 137 personer från ett 60-

tal internationella företag för deltagande i rundabords samtal och för att lyssna på 

USA ambassadören Azita Raij som talade om Talent Attraction.  

 Den 27 oktober hölls Nobels frukostmöte på Nobel Museet med cirka 70 deltagare.  

 Innovationsstipendiets prisutdelning sker den 6 december i Prinsens Galleri.  

 

§ 17. VD rapporterar 

Olle Zetterberg informerade i korthet om: 

 Storbritannien har röstat för att lämna EU och om utträdet blir verklighet måste 

EU:s läkemedelsmyndighet European Medicine Agency (EMA) flytta från 

London. Många länder har visat intresse, däribland Frankrike, Tyskland, Danmark 

och Italien. Länsstyrelsen och regeringen m.fl. jobbar för att få myndigheten till 

Stockholm-Uppsala. 

 Linköping har fattat beslut om att ansluta sig till SBA partnerskapet. Antal 

kommuner som samverkar kring investeringsfrämjande, näringslivsutveckling och 

näringslivsservice uppgår därmed till 55 kommuner (med 3,8 miljoner innevånare) 

och inom 8 olika län (med 4,6 miljoner innevånare).  

 Fredagen den 4 november undertecknades ett avtal mellan Sverige och USA om så 

kallad preclearance, vilket innebär att den amerikanska gränskontrollen av 

resenärer som reser till USA från Arlanda kommer att kunna genomföras redan på 

Arlanda, innan resenärerna kliver på flyget. Verksamheten på Arlanda startar 

under 2018 eller 2019 beroende på hur lång tid lagändringarna tar. 

 SLK ska tillsammans med SBR ta fram en filmstrategi i syfte att underlätta för 

filminspelningar inom Stockholmsregionen.  

 SLK håller även på att samla ihop stadens nämnders och bolags olika samarbeten 

med Nobelstiftelsen för att sluta ett övergripande avtal med dem. 

§ 18. Övrig 

Inga övriga frågor förelåg och ordföranden avslutade mötet. 

 

   

Vid protokollet 

 

 

Lena Häggdahl 


